
Exm. Ajuntament de Castelló de la Plana

ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA CELEBRADA PER LA JUNTA MUNICIPAL DE
DISTRICTE MARÍTIM EL DIA 1 D'ABRIL DE 2019

NÚM. i Classe de Sessió: 03/2019. Ordinària.

Dia i hora: 01/04/2019 19:00h

ASSISTENTS:

PRESIDENT

SR. RAFAEL SIMÓ SANCHO Grup  Municipal  Socialista

VICEPRESIDENT

SRA. ENRIC PORCAR MALLEN  Grup Municipal Compromís

VOCALS

Veïns Designats Partits Polítics

SRA MARIA VALVERDE DAMIA  Grup Municipal Popular

Veïns Designats Alcaldia

SRA. LIDON RIBERA SORIANO  Grup Municipal Socialista

Representants Associacions  Veïnals

SR. JOSE CARLOS MAS   AAVV MERIDIANO

Representants Associacions Sectorials

SR. ANDRES J. CARRILLO VALLS   A.C. Grupo SCOUT

SRA. ANTONIA MIRALLES CUMBA   A.C. UNIO MUSICAL DEL GRAU

SECRETARI

SR. ROMAN SIMO GOMEZ

EXCUSEN LA SEUA ASSISTÈNCIA:  SR. CLEMENTE MIRO PONS (AAVV EL PINAR), SRA.
TICA PALAU  (AAVV  El  Far), SRA.  EVA FORÉS  CASTELL  (Grup  Municipal  CSeM  ),  SR.
LORENZO CUMBA (Compreels meus),SRA. CRISTINA GABARDA ORTIN (Ciutadans)  i   SRA
ALBA BELTRAN MIR (AMPA la Marina).

NO ASSISTIXEN: 

Orde del dia. 
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1º.-  Festival Aigua Flamenca

2º.-  Obres Camí la Plana

3º.- Precs i preguntes

1.- FESTIVAL AIGUA FLAMENCA

El Sr. President,  va informar els  presents de la pròxima celebració durant el  cap de
setmana  del  6  i  7  d'abril  del  festival  de  flamenc  “AIGUA FLAMENCA”.  El  dit  festival,  en
l'organització del qual col·labora l'Ajuntament de Castelló, se celebrarà en la zona lúdica del Port
de  Castelló   i  en  el  se  celebraran  a  més  de  amb  actuacions  musicals,  tallers  de  distintes
disciplines flamenques – sevillanes, caixó, dansa ….. - .

Va afegir que hi hauria tres escenaris: templet, far i edifici morú, i que encara que les
actuacions no se solaparien, en alguna ocasió si se solaparà alguna actuació amb algun taller.

El Sr. Secretari els va enviar per whatsapp el programa el pdf i el Sr. President va afegir
que a partir de l'endemà podrien veure pels comerços la cartelería i tindrien a la seva disposició
els programes en paper en la Tinència Alcaldia i la resta d'edificis oficials.

La Sra. Miralles va preguntar sobre la celebració d'Escala Castelló i si ja hi havia fullets
disponibles.

El  Sr,  President va contestar  que se celebraria  del  25 al  29 d'abril  i  que  els  fullets
estarien disponibles en breu.

2.-  OBRES CAMÍ LA PLANA

El  Sr.  President  va comentar   als  presents  que ja  havien començat  i  que esta via
romandria tancada al  tràfic en sentit Grau – Castelló i el sentit contrari romandrà obert (excepte
dies  puntuals)  durant  tot  el  temps  que  dura  l'obra.  Evidentment,  una  vegada  l'obra  estiga
finalitzada, la via serà de dos sentits.

El Sr. Mas va sol·licitar que es repintaren en la zona del riu els senyals de STOP perquè
es veren bé i evitar accidents.

Va contestar el Sr. President que se sol·licitaria.

3.-  PRECS I PREGUNTES

El Sr. Mas va preguntar sobre el mur de la fileta.

El Sr. Secretari va comentar que  se'l preguntaria al responsable Sr. Tomàs Fabregat.

El  Sr.  Mes va  reiterar  les  seues  queixes  sobre  l'empresa de  manteniment  del  Parc
Meridià.

El  Sr. Porcar li  va comentar que havia parlat  amb ells i  li  havien dit  que si  estaven
actuant.

El Sr. Mes va contestar que l'estava allí tots els dies i no havia vist cap actuació.

El Sr. Porcar va comentar que sol·licitaria un informe d'actuacions per escrit.

El  Sr. Carrillo va comentar que en la Pça Font de la Barrassota, enfront del CEIP la
Marina va sol·licitar que els bancs de formigó que hi ha se substituïren per bancs de fusta.

El Sr. President  va comentar que se sol·licitaria al departament corresponent, però que
dependria de l'estoc.

El Sr. Carrillo va comentar que estaven pensant a realitzar un mural en la paret del pati
contigu amb l'església.
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Exm. Ajuntament de Castelló de la Plana

El Sr. Porcar els va dir que hi havia dos maneres: la primera era el “Pintaescola”, en la
que l'Ajuntament proporcionava la pintura i els veïns la  utilitzaven para entre tots, realitzar un
mural. La segona era contractar un artista.

El  Sr. Carrillo va contestar que en el Grau hi havia un artista que feia aquestes coses
però que no sabien si tenien diners suficients per a encarregar-li l'obra.

La  Sra.  Valverde va  preguntar  quantes  places  d'aparcament  quedarien  després  de
finalitzar l'obra de la Pça Josefina López.

Va contestar el Sr. President que entre 54 i 56

I sent els 20:00h de la data indicada en l'encapçalament, per no haver-hi mes assumptes
que tractar, el senyor President alça la sessió, de tot això, com a Secretari en dono fe i, perquè
conste, alce la present acta que signo junt amb el Sr. President de la Junta Municipal de Districte.
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